
PROTOKOLL 

Årsmöte 2025-03-22  

Västervalls Ekonomiska Förening 

 
Fört vid mötet med fritidsområdet Västervalls medlemmar 

lördagen den 22 Mars 2025, Klockan 14.00 på dansbanan 

Västervall Halmstad.  

 

Närvarande:  81 röstberättigade stugor (ca 120 personer).  
 

Mötets öppnande: 

Ordförande Ulf Carlsson hälsar alla välkomna till årsmötet 2025.   

 

Tyst minut hålls för avlidna medlemmar.  

 

Fastställande av årsmötets dagordning: 

Mötet godkänner årsmötets förslag till dagordning.  

 

Val av årsmötets ordförande att leda dagens förhandlingar: 

Mötet valde sittande, Ulf Karlsson. 

 

Val av årsmötets sekreterare: 

Mötet valde sittande, Henrietta Roolf Rehn.  

 

Fastställande av röstlängd: 

Mötet fastställde röstlängden.  

 

Val av 2 justeringsmän, tillika rösträknare: 

Mötet valde Krister Borg och Rose-Marie Söderberg till att 

justera dagens protokoll samt att vara rösträknare.  

 

Fråga om kallelse till årsmötet har skett i behörig ordning: 

På fråga om mötet var utlyst i behörig ordning, svarades JA. 

Kallelse tillsammans med verksamhetsberättelse, dagordning, 

budgetförslag och årsredovisning samt revisionsberättelse hade 

skickats ut per e-mail.  

 

Godkännande av styrelsens verksamhetsberättelse för 2024: 

Medlemmarna har fått den i utskicket tillsammans med kallelsen. 

Mötet fastställde verksamhetsberättelsen för 2024. 

 

 



Godkännande av revisionsberättelsen för 2024: 

Medlemmarna har fått den i utskicket tillsammans med kallelsen. 

Mötet godkände revisionsberättelsen.   

 

Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning: 

Mötet fastställde resultat- och balansräkningen. Marcus går 

igenom lite kring ekonomin. Vi hade extra röstning i höstas o 

fastighetsavgiften. Nytt 2024 är att vi redovisat för 

festkommitténs resultat. Resultat på ca 60 000 kr. Vi har god 

ekonomi som kan investeras i föreningens intressen och 

förbättringar.  

 

Beslut om dispositioner beträffande föreningens vinst: 

Mötet godkänner föreningens vinst på 60 000 kr.  

 

Fråga om beviljad ansvarsfrihet för styrelsen för 

verksamhetsåret 2024: 

Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024. 

 

Beslut om budget och fastställande av årsavgift för 2025: 

Budgeten fanns att läsa i utskicket, som gjordes inför årsmötet. 

Mötet godkände budgeten samt årsavgift på 9100 exklusive 

arbetsdag.  

 

Beslut om en samlad ersättning till samtliga ledamöter, som 

därefter fördelas av styrelsen: 

Mötet godkänner ersättning.  

 

Val av föreningens kassör på 2 år: Förslag: Marcus Gustafsson  

stugan 49 som mötet godkänner.  

Val av styrelseledamot på 2 år: Förslag: Christer Jansson stuga 

152 som mötet godkänner.  

Val av styrelsesuppleant på 2 år: Förslag: Mikael Dahlgren 

stuga 175 som mötet godkänner.  

Val av valberedning på 2 år: Förslag: Marie Theorin,   

stuga 164 som mötet godkänner.   

 

Inkomna motioner från medlemmarna: 

Fem motion är inkommen, se bilagor. 

1. Farthinder: Önskemål om ökat antal farthinder på området för 

att sänka farten.  

Mötet röstar NEJ på denna motion.  

 



2. Förändrade tider för byggnation på området:  

Mötet röstar NEJ på denna motion, att vi behåller våra 

nuvarande byggfria tider.  

 

Fastställande av tidpunkt för årsmöte nästa år: 

Förslag: Lördagen den 21mars 2026, kl. 14:00. Mötet fastställer 

denna tiden.  

 

Övriga frågor: 

• Framtidsvision för Västervall: Förslag på grupp som kan 

tänka sig att titta över och fundera på vad vi vill ska hända 

med Västervall. Mikael Dahlgren och styrelsen tar emot 

förslag via mail.  

• Arbetsdagar framöver finns på hemsidan och anslagstavlan.  

• Vi har inbrott i vår verkstad där verktyg stals. Dungen är 

rensad en hel del.  

• Den lilla plattformstegen är dålig, är beställt en ny i 

veckan.  

• Telias öppen fiber finns på Västervall vilket innebär nästan 

alla nät, vi tillhör inte Halmstads stadsnät.  

• Vattenansamlingar på området, Uffe och Lennart har tittat i 

alla brunnar, filmat ledningar. Vi har en del bakfall i vissa 

brunnar. Vi ska öppna fler brunnar för att undersöka ev. 

åtgärder.  

• Påminnelser: Parkering inne på området är förbjudet. 10 

km/tim inom området. Rensa våra parkeringar, klipp 

buskar och häckar, soporna måste sorteras rätt annars får vi 

straffavgifter. Vi vet inget i dagsläget om nya påsar som 

ska föras in i Halmstad kommun. Pantsorteringen blev 

stulen, hela säcken försvinner. Vi försöker en vända till 

med att ha pantsäckar för att få mindre metallavfall.  

• Invasiva växter, Halmstad kommun äger vallen men inga 

förslag har kommit på åtgärd från kommunen.  

• Grind B:s låsningstider förslag på en tydlig skylt. Grinden 

ska vara stängd kl. 22:00.  

• Hjärtstartaren sitter på gaveln på tombola-huset, 

dansbanan.  

 

Årsmötets avslutning. 

Ordförande förklarade mötet avslutat.  

 

 



 

 

Vid protokollet:    Justeras: 

 

 
 
-------------------------------------   -------------------------------------- 

Henrietta Roolf Rehn   Ulf Carlsson 

 

Justeras:    Justeras: 

 

 

--------------------   --------------------------- 

Krister Borg    Rose-Marie Söderberg 

  


